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Dokumentované události v roce 1997 
 
22. 2.  Výroční členská schůze 
17. 5.  Brigáda, členská schůze, oslava životních výročí (O. Huisl) 
26. 6.  Dovoz kachňat do odchovny (z MS Dívčice) 
10. 7.   Rozvoz kachen na rybníky 
26. 7.  Úklid střelnice, sečení trávy, členská schůze 
1. 8. a 2. 8.  Střelecké závody o „Cenu Trocnova“ 
6. 9.  První hon na kachny na Třebíčku 
20. 9.  Druhý hon na kachny Rejta, poslední leč, životní výročí (J. Pícha), pasování na  
  myslivce (F. Urbánek) 
27. 9.  Třetí ho na kachny Bukvice, poslední leč 
1. 11.  Úklid střelnice, střelecký přebor MS, členská schůze 
8. 11.  Vypouštění bažantů na „farském“ 
8. 11.  Společný hon na drobnou zvěř, poslední leč, životní výročí Stanislav Němeček 
13. 12.  Poslední hon na drobnou zvěř, poslední leč, životní výročí Vlasta Šálková, Jiří Šonka, 
  B. Kovář 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Plán lovu na rok 1997 

druh zvěře předpoklad skutečnost poznámka 

srnci 10 10  

srny 5 2 uhynulé 3 

srnčata 5 5  

celkem 20 17 +3 

kachny 500 334 na tazích 53 

bažant 100 61  

    

 

 Výroční členská schůze se sešla 22. února 1997 v klubovně MS na střelnici. Dostavilo se 23 
členů z celkového počtu 28. Na schůzi byl rovněž pozván zástupce Městského úřadu Trhové Sviny, 
který se nedostavil K. Schafelhofer, St. Popel a F. Urbánek. 
 Schůzi zahájil předseda MS ing. F. Kollar ml. a zhodnotil pozitiva i negativa v naší činnosti 
v minulém roce. Mezi úspěšnými akcemi uvedl zdárnou rekonstrukci střelnice, zdařilý odchov kachen 
v nově upravené odchovně a střelecké akce. Z neúspěchů uvedl zejména pokračující úbytek drobné i 
srnčí zvěře, na němž má částečný podíl i pytláctví, které se díky mezerám v legislativě prudce rozvíjí. 
Na úbytku se podílela také malá aktivita části členů.  
 Myslivecký hospodář Stanislav Weisfeit ve své zprávě navrhl obnovení chovu bažantů v místě 
odchovny pro kachny. Navrhl projednat tuto záležitost s vlastníkem pozemku Václavem Cmuntem. 
 Pro zlepšení zdravotního stavu srnčí zvěře byl nakoupen šrot a do něho medikament proti 
červivosti. Vzhledem k podstatě nižšímu odstřelu spárkaté byla zrušena smlouva s Jednotou na výkup 
zvěřiny. Podle návrhu výboru MS bude srnčí zvěřina použita na myslivecké akce, poslední leče, schůze 
apod. a na rozdělení členům. 
 Finanční hospodář ing. K. Kollar podrobně zhodnotil finanční situaci MS: 
 
  Zůstatek k 31. 12. 1995     60 375,07  Kč 
  Příjem za rok 1996   371 163,20 Kč 
  Vydání za rok 1996   339 065,20 Kč 
  Zůstatek k 31. 12. 1996     92 473,07 Kč 
  Stav k 17. 2. 1997     86 178,27 Kč¨ 
 
Nižší zůstatek ke dni výroční schůze je oproti stavu na konci kalendářního roku nižší po zaplacení 
krmení, léčiv, plesu, zálohy na elektřinu a drobných výdajů. 
Podrobnosti k výše uvedenému přehledu: 
 
 Příjmy 
 Příspěvky od sponzorů    311 000,- Kč 
 Příjmy za zvěřinu a poplatkový odstřel    21 601,40 Kč 
 Za „Velkou cenu Trocnova“    37 035,- Kč 
 Za pronájem střelnice na střelecké akce         500,- Kč 
 Příjem z úroku       1 026,20 Kč 
 --------------------------------------------------------------------------------------- 
 C e l k e m     371 163,20 Kč 
 --------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 



 Vydání 
 Automat od firmy KROMSON   240 000,- Kč 
 OMS-ples, známky apod.       2 200,- Kč 
 JČE za elektřinu         1 874,- Kč 
 Nájem za honitbu        3 780,- Kč 
 Pronájem odchovny           500,- Kč 
 Oprava traktoru MS        5 793,- Kč 
 Kachňata a směs VKCH 2     14 960,- Kč 
 Krmení, léčiva 1I2        1 563,40 Kč 
 Rekonstrukce, zařízení střelnice     13 997,90 Kč 
 Podklady stavebního řízení       6 000,- Kč 
 Výdaje na „Velkou cenu Trocnova“    37 521,- Kč 
 Schůze, brigády, věnec M. Jarošovi      9 216,70 Kč 
 Organizace výdaje, poštovné       1 665,20 Kč 
 Pojištění            656,20 Kč 
 ---------------------------------------------------------------------------------------- 
 C e l k e m     371 163,20 Kč 
 

 Podle zprávy předsedy revizní komise O. Huisla nebyly shledány ve finanční evidenci žádné 
závady. Kritické výhrady si však zasloužila špatná péče o některé krmelce. Náprava byla zjednána 
přidělením péče jiným členům. 
 Předseda MS ing. F. Kollar informoval o využití střelnice v roce 1997 a střeleckých akcích, 
s nimiž se v tomto roce počítá. Z těchto akcí se počítá s určitými příjmy. K jejich zabezpečení bude 
nutná i práce našich členů při zapisování, obsluze, činnosti rozhodčí aj. 
 Podle informace předsedy honebního společenstva JUDr. Nováka se předpokládá nákup 
vrhačkových automatů na lovecké kolo, podaří-li se finanční zajištění. Občerstvení při střeleckých 
akcích bude zajišťovat hostinský ze Strážkovic pan Vretos. Od Jihočeských pivovarů je přislíbeno 
výčepní zařízení i pípa. 
 Návrh na rozdělování srnčí zvěřiny členům MS podle účasti na práci pro MS byl schválen 
většinou hlasů. 
 Stejně tak byl schválen návrh přijetí Jana Špilauera za stálého člena MS. Žádost Františka 
Urbánka o přijetí jako adepta byl schválen většinou hlasů. 
 Výroční schůze většinou hlasů schválila návrh výboru, aby byli členové, kteří neplní své 
povinnosti, upozorněni a pokud se jejich práce nezlepší podá výbor členské schůzi návrh na jejich 
vyloučení z MS. 
 Členům, kteří pečují o krmná zařízení uložila výroční členská schůze, aby do konce března 
vyklidili krmelce a upravili jejich okolí. 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V sobotu 17. května 1997 ráno jsme se sešli na střelnici k úklidu areálu střelnice, posečení 
trávy a údržbářských prací na zařízení. Na pile v Trhových Svinech jsme nakoupili potřebné řezivo na 
výstavbu dřevěné budovy do níž by se mohlo uklidit palivové dříví, nářadí, krmná sůl apod. Do rohu 
této budovy bude instalován chemický WC, k jehož zakoupení se sdružení rozhodlo. 
 Odpoledne po skončení prací se sešla členská schůze, na jejímž programu bylo kromě pokynů 
k odstřelu srnců mnoho důležitých informací pro členy MS. Podle informace předsedy honebního 
společenstva JUDr. Nováka bylo s hostinským ve Strážkovicích panem Vretosem dohodnuto zajištění 
občerstvení na střeleckých akcí, které budou na střelnici během roku pořádány. Ekologický chemický 
WC má stát asi 18 tisíc Kč. 
 Další důležitá zpráva se týkala možností nákupu zajíců pro zazvěření honitby. Předběžná cena 
byla stanovena asi na 2 tisíce Kč. Přislíbená dotace by měla dosáhnout 80%. Podmínkou by bylo 
obstarání nákupu zajíců u některé organizace, která se touto komoditou zabývá. 
 Podle zjištění mysliveckého hospodáře a předsedy revizní komise nebyla koncem dubna ještě 
mnohá krmná zařízení vyčištěna a vydesinfikována. Nebylo tím splněno usnesení výroční členské 
schůze, která to uložila všem členům, pečujícím o tato zařízení provést do konce měsíce března. 
 Finanční hospodář ve své zprávě uvedl, že MS začínají docházet příspěvky  od sponzorů na 
zajištění střeleckých akcí. 
 Na návrh výboru schválila členská schůze rozdělení odstřelu srnců, srn a srnčat. Podle plánu 
lovu se bude střílet 10 srnců, 5 srn a 5 srnčat. Členská schůze schválila také návrh výboru, aby zvěřina 
nebyla prodávána, ale použita na myslivecké akce, schůze a poslední leče během roku, za práce a 
služby pro MS a ostatní rozdělena členům podle jejich práce pro MS. 
 Pro odstřel srnců byla schválena zásada střílet od 15. května do 15. července srnce „bulkaře“ 
a pro chov nežádoucí. Počítá se rovněž s odstřelem jednoho dančete. Byl zajištěn také nákup 500 
kachňat zhruba třítýdenních, které budou umístěny v odchovně  a po několika týdnech rozděleny 
zhruba po 160 na rybníky do Třebíčka, Hakrů rybník na Bukvici a Hamerský rybník na Rejtech. 
schváleno bylo i rozdělení péče o kachňata mezi členy MS. 
 Bylo také rozhodnuto před senosečí a ve spolupráci s vedením Konstanty nainstalovat plašiče 
a projít se psy úseky luk, určených k posečení. 
 Koncem května a v červnu proběhnou na střelnici přebory Jihočeských pivovarů a Budvaru. 
Práce členů na těchto akcích byla rovněž dohodnuta. 
 V tomto roce oslaví kulatá životní výročí více členů: O. Huisl 65, J. Pícha 65, Z. Přibyl 50, J. 
Šonka 60, B. Kovář 50, S. Němeček 50 a V. Šálková 40. 
Na této schůzi jsme oslavili 65. narozeniny Otty Huisla a připili jsme na jeho zdraví. Blahopřání a 
dárkový koš byl rovněž přichystán pro Z. Přibyla, který se nedostavil. Bylo dále rozhodnuto oslavit 
životní výročí J. Píchy na poslední leči po honu na kachny v září, Jiřímu Šonkovi st., Stanislavu 
Němečkovi, ing. Kovářovi a V. Šálkové na posledních lečí v listopadu a prosinci. 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Během června byla připravena společnými silami odchovna pro kachňata, doplněno oplocení 

i výběh do rybníka tak, aby kachničky nemohly utíkat. Normálním plotovým pletivem totiž malé 

kachničky prolezou a staly by se snadnou kořistí psů, koček nebo škodné. 

 Na čtvrtek 26. června byl dojednán odběr třítýdenních kachňat. Z převozních přepravek jsme 

je vypustili do odchovny. Jak je vidět ze snímku, hned se rozeběhly výběhem do rybníka a byly jako 

doma. Podle počasí budou nějaký čas v odchovně, kde o ně budou pečovat určení členové. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Počasí bylo vcelku příznivé, kachny rychle rostly a tak už 10. července jsme kachny rozvezli na 
rybníky takto: 
  135 kachen na Stáňů rybník na Třebíčko 
  130 kachen na Hakrů rybník v Bukvici 
  170 kachen na Hamerský rybník na Rejta 
    10 kachen na rybník Pustý 
      8 kachen na rybník u Pěčína 
 Zbytek kachen na Hrádecký rybník 
Na vyjmenovaných rybnících, krom posledních dvou bylo připraveno malé vypouštěcí zařízení 
(ohrádka v části rybníka) u platé, na němž jsou kachny krmeny. Po několika dnech, až si zvyknou na 
nové prostředí a způsob krmení, budou ohrádky odstraněny a kachny se budou volně pohybovat po 
rybníku. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



Na sobotu 26. července 1997 byla svolána další brigáda na přípravu střelnice na Velkou cenu 
Trocnova. Bylo nutno posíct trávu, prověřit a případně opravit technické zařízení střelnice. Po 
zvládnutí těchto prací byla na odpoledne připravena členská schůze. Na programu byla organizace 
střeleckých závodů, zabezpečení pořadatelské služby, organizace obsluhy, zapisování a 
vyhodnocování výsledků. Pozornost byla věnována rovněž organizaci prodeje položek a prodeje 
nábojů. Celá organizace služby byla vytištěna a předána členům (viz. přílohy). 
 Všichni členové sledovali situaci na severní a jižní Moravě, kde byla mnoho měst a vesnic 
postiženo katastrofálními záplavami, které doslova před očima lidí bořily domy, ničily majetek a 
všechno, co přišlo vodě do cesty. V mnoha místech byly podemlety a pobořeny i nově postavené 
rodinné domky. Obyvatelé těchto míst přišli v několika minutách o všechno, co třeba dlouhá léta 
budovali. Ocitli se tak bez přístřeší, bez jídla a vody, jen s tím, co měli na sobě. Selhaly varovné 
systémy a obyvatelstvo bylo překvapeno hučící vodou uprostřed noci. Katastrofy způsobily ztráty 
mnoha lidských životů. 
 Na návrh výboru MS schválila členská schůze, aby byl poskytnut příspěvek 1000 Kč na pomoc 
postiženým. Příspěvek bude odeslán na konto, kde se soustřeďují finanční příspěvky.  
 Myslivecký hospodář S. Weisfeit zhodnotil ve svém vystoupení dosavadní průběh odstřelů 
srnců. Velmi úspěšná byla akce myslivců před posečení a zachránili tak mnoho srnčat, které by jinak 
padly za oběť sklizňovým strojům. 
 Na návrh výboru MS bylo většinou hlasů schváleno přijetí Františka Urbánka jako hosta na 1 
rok. 
 Na schůzi byly dohodnuta rovněž termíny honů na kachny a to na 6. 9., 20. 9. 27. 9. 1997. Po 
skončení honu 20. září bude poslední leč, po ostatních honech bude občerstvení buď na vhodném 
místě u rybníka nebo při nepříznivém počasí na střelnici. 
 Členská schůze vyslovila poděkování všem členům, pověřeným péčí o kachny, zvláště pak       
F. Duškovi, M. Němcovi a S. Weisfeitovi, kteří se nejvíce zasloužili o péči o kachňata na odchovně. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Na pátek 1. srpna 1997 byla připravena střelnice ke cvičné střelbě před střeleckými závody. 
V 15 hodin byly připraveny obě střeliště. Přímo v areálu střelnice a na okolních pozemcích bylo 
připraveno rozsáhlé parkoviště pro vozidla účastníků. 
 Od sobotního rána 2. srpna se sjížděli účastníci 42. ročníku střelecké soutěže „Trocnovský 
pohár“. Soutěž byla dotována velmi hodnotnými cenami, na jejichž pořízení se podílelo mnoho 
sponzorů, kterým byly také plochy v areálu vyhrazeny pro reklamu. Soutěžilo se ve střelbě na 
loveckém kole 2 x 20 terčů a na baterii 2 x 25 terčů. Pro účastníky byl také připraven sériový závod na 
zajíce na průseku. 
 Ke střeleckým soutěžím se přihlásilo tolik závodníků, že komise rozhodčí spolu s organizačním 
výborem rozhodli, že oba závody se budou střílet na dvě kola, přičemž do druhého kola, tedy finále, 
postoupí je ti střelci, kteří dosáhnou stanoveného bodového limitu. 
 Počasí se zachovalo opravdu milosrdně a až do konce závodu svítilo sluníčko a bylo příjemně. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V sobotu 6. září 1997 odpoledne byl zahájen první hon na kachny na „Stáňů rybníku“ na 
Třebíčku. Na zahájení honu se dostavilo 25 střelců, 4 hosté, 2 honci a 6 loveckých psů. 
 Počasí už bylo podzimní a chladné, alespoň déšť se nám vyhnul. Účastníci honu se chovali 
ukázněně a nedošlo proto k žádnému úrazu. Kachnám se moc létat nechtělo a dalo dost práce 
střelcům se psy vyhánět kachny z rákosí a přimět je k tomu, aby se zvedly a kus letěly. Pokud už 
letěly, tak asi metr nad hladinou. Výhodný tvar rybníka umožnil obstoupení jen po jednom břehu, 
takže při střelbě na nízko letící kachny nehrozilo nebezpečí úrazu. 
 Loď nebyla k dispozici a proto všechny kachny, které zůstaly na hladině museli přinést psi. 
 Po skončení honu bylo na výřadu 56 kachen. V porovnání s počtem vysazených kachen, 
kterých bylo 135, nebyl výřad nijak velký. Něco kachen uletělo hned po zahájení honu, něco zůstalo 
na ostrůvku v rákosí a o zbytek se asi postarali různí nenechavci. 
 Po skončení honu bylo připraveno občerstvení a posezení u ohně. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Po čtrnácti dnech jsme se v sobotu 20. září sešli na druhém honu na kachny u Hamerského 
rybníku na Rejtech. sešlo se 28 střelců, 5 hostů, 4 honci a 7 loveckých psů. 
 Hon na tomto rybníku je náročnější na opatrnost, protože se obstupuje ze svou stran a při 
nekázni by snadno mohlo dojít k úrazu. Nestalo se tak a nedošlo k žádnému neštěstí. Na tomto 
rybníku bylo k dispozici pramice a honci mohli pomoci při vyhánění kachen a stmelené pak na hladině 
posbírat. Ani těmto kachnám se do létání moc nechtělo, projížděly se po hladině z místa na místo, 
případně se ukrývaly v rákosí. 
 Přesto bylo po skončení honu na výřadu 158 kachen. V porovnání se 170 vysazenými to byl 
slušný výsledek. 
 Všichni účastníci honu byli pozváni na poslední leč do mlýna na „Kratochvíli“ do Hrádku. Pro 
takovou  akci, jakou je poslední leč tam je málo prostoru – to je vidět také na snímcích. Po večeři 
jsme společně oslavili 65 narozeniny Josefa Píchy a vydatně mu připíjeli na zdraví. 
 Na večeři mezi nás zavítal také starosta Městského úřadu pan Bušek. 
 Dalšími slavnostními okamžiky bylo pasování Františka Urbánka na myslivce. Pasování je 
veršované, slavnostní a pěkné. 
 Všechny zmíněné události jsou zachyceny na snímcích. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Poslední hon na kachny byl zahájen v sobotu odpoledne 27. září v Bukvici u Hakrů rybníka. 
Sešlo se 21 střelců, 3 hosté, 2 honci a 6 loveckých psů. Tento rybník je také tvarem výhodný a postačí 
jej obstoupit jen po jedné straně. Na tento rybník  bylo vysazeno 130 kachen a na výřadu bylo 120, 
což je pěkný výsledek. Všichni účastníci byli ukáznění, dodržovali zásady bezpečnosti a tak i tento hon 
šťastně skončil. 
 Po skončení honu se účastníci přesunuli na střelnici, kde bylo přichystáno občerstvení a 
posezení při harmonice. 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V sobotu 1. listopadu ráno jsme opět sešli na střelnici k úklidovým pracím, kterým bylo 
věnováno celé dopoledne. Dostavilo se celkem 21 členů. Omluvili se Šonka Jiří st., F. Janáček a Huisl 
Josef. 
 Odpoledne byl zahájen střelecký přebor MS, kterého se všichni bez výjimky zúčastnili. Střílelo 
se o účast na podzimních honech. Podmínka úspěchu v přeboru pro účast na honech nebyla 
samozřejmě myšlena zcela vážně. 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Na členskou schůzi, která se konala po skončení střelby, se dostavilo 21 členů, 3 se omluvili. 
Předseda MS informoval členy o nabídce skupiny podnikatelů (R. Strnad a spol.) na investice do 
areálu střelnice. Podle návrhu R. Strnada by měla vybudovat střelnice, na níž by mohla střílet 
mistrovství Evropy, tenisové kurty, bazén, ubytovací zařízení apod. Předseda MS spolu s dr. Novákem 
získali potřebné reference, rozbory a posudky, podle nichž se projekt jeví jako nereálný. Navíc by se 
MS muselo stát svým vneseným majetkem jedním ze společníků. O potřebách využívání pro 
mysliveckou činnost bychom  se museli s ostatními společníky dohadovat. Oba proto navrhovali  
odmítnutí nabídky a vyslovení nesouhlasu se zamýšlenou investicí. Členská schůze tento návrh 
většinou hlasů schválila a pověřila výbor, aby odmítavé stanovisko sdělil navrhovatelům písemně. 
 Myslivecký hospodář zhodnotil odchov a lov kachen. Podařilo se odchovat a na rybníky 
vysadit celkem 460 kachen. Na společných honech a na tazích se ulovilo celkem 374 kachen. 
 Podzimní hony budou dva a po každém bude na střelnici poslední leč.  První hon bude            
8. listopadu a druhý v sobotu 13. prosince. Od MS Strážkovice bude zakoupeno dvakrát po padesáti 
kusech bažantů a budou vysazeny na dvou místech: na farském a na Bukvici. Na poslední leče 8. 11.  
a 13. 12. se má střelit vždy 1 srna a 1 srnče. Odstřelem byli pověřeni J. Pícha a Z. Pícha. 
 Členům MS budou rozděleny návnady pro vakcinaci lišek, které budou rozmístěny po 
honitbě. Podle pokynů veterinární správy se má po 14 dnech zkontrolovat svat návnad a počet 
zmizelých oznámit. 
 Členům, kteří mají přiděleny krmelce a zásypy bylo uloženo je do 15. listopadu založit senem 
a krmením. 
 Podle informace předsedy honebního společenstva JUDr. Nováka budou v roce 1998 na naší 
střelnici střelecké přebory pro Lesy ČR, Budvar, Jihočeské pivovary, Trocnov, Rybářství apod. – zhruba 
stejně jako v roce 1997. 
Navrhuje vypustit závody družstev a omezit rozsah soutěží na 25,20 a 15 terčů v jednotlivých 
disciplínách. 
 Finanční hospodář informoval o stavu finančních prostředků MS. Ke konci října byl stav účtu 
asi 115 tisíc Kč. Po zaplacení předpokládaných výdajů (poslední leče, prkna, životní výročí apod.) se 
předpokládá stav na konci roku přibližně 90 tisíc Kč. 
 Předseda MS se na naše sdružení zúčastnil schůze Myslivecké jednoty okresu Č. Budějovice. 
Program byl podle informace předsedy pro naše sdružení vcelku nezajímavý a neaktuální. 
 Od MS Strážkovice se podařilo zakoupit 50 kusů bažantů, pro které jsme si dojeli s přívěsem 
za osobní auto a podle rozhodnutí výboru MS dovezli na farské. 
Přístup k místu vypouštění v tomto areálu byl velmi obtížný a museli jsme přívěs zapřáhnout za 
traktor, který rozmoklý terén zdolal. Přívěs jsme otočili zadním čelem k remízku se zásypem a 
odstranění zadního čela začali bažanti vylétávat ponejvíce přímo do remízku a několik i do lesíčků 
v okolí. Tento areál je zhruba uprostřed honitby a pro bažanty velmi vhodný pro přirozený kryt, hustý 
porost staré trávy, vodu a dostatečnou vzdálenost od obytné zástavby. Všude kolem remízku jsou 
obdělávaná pole, která přes jarní a letní období brání snadnému přístupu pro volně pobíhající psy a 
kočky. To dává vysazeným bažantům dostatečnou nadějí na přežití. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V sobotu 8. listopadu 1997 jsme se sešli k prvnímu honu na drobnou zvěř, tentokrát na 
bažanty. Na zahájení honu se dostavilo 23 střelců, 2 hosté, 2 honci a 5 loveckých psů. Už před 
zahájením se spustil drobný hustý déšť právě způsobil, že se nedařilo vyhnat zvěř, která se snažila 
skrýt před deštěm. Mokrá a hustá travina ztěžovala psům vyhledávání. To se projevilo také na 
výsledku honu. Na výřadu bylo 21 bažantů. Po výřadu se všichni soustředili kolem kamen na střelnici 
a sušili promočené svršky. 
 Na poslední leči jsme společně oslavili kulaté životní výročí Stanislava Němečka, který se ve 
zdraví dožil 50 let. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Dalších 50 bažantů, které jsme zakoupili a dovezli od MS Strážkovice, bylo vypuštěno do 
háječku na Bukvici, kam nebyl o nic lepší přístup než na farské.  
V sobotu 13. prosince 1997 jsme se sešli k poslednímu honu na drobnou zvěř. Dostavilo se 20 střelců, 
2 honci a 5 loveckých psů. Stejně jako na prvním honu se spustil déšť, který nám hon dost 
znepříjemňoval. Hon byl ovšem úspěšnější. Na výřadu bylo 40 bažantů. Možná, že k tomu přispěl i 
přehlednější terén, který usnadnil vyhánění i dohledávání zvěře. 
 Na poslední leči, která se konala po skončení honu na střelnici bylo přichystáno blahopřání 
pro  Vlastu Šálkovou, Jiřího Šonku st. a Bohouše Kováře. Posledně jmenovaný oslavenec ing. B. Kovář, 
který se dožil 50 let se na hon nedostavil. 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Přehled rozdělení zvěřiny v roce 1997 
 

účel 
kachny bažant 

6. 9. 20. 9. 27. 9. 8. 11. 13. 12. 

hostům 
honcům 
na psy 
členům 
hudba 
hostinec 
MÚ T. Sviny 
za práce a služby MS 
pasování mysl. 
kuchařkám 
Kolar F. st. 
Kukla J. 
ples OMS 

4 
4 
6 

38 
 
 
 

4 
 
 
 
 
 

15 
12 
14 
77 
6 
4 
2 

24 
2 
 

2 
 
 

3 
6 

12 
80 
2 
 
 

17 
 
 
 
 
 

2 
2 
 

13 
2 
 
 
 
 

2 
 
 
 

 
2 
5 

24 
3 
 
 

1 
 

2 
1 
1 
1 

celkem 56 158 120 21 40 

 
Podle hlášení mysliveckému hospodáři bylo střeleno celkem 6 lišek. 

 
 Považoval jsem za vhodné založit do kroniky také dva články, které se objevily v denním tisku 
a které se týkají pytlačení, tedy problému, o němž se hovořilo také na výroční členské schůzi 
v souvislosti s pokračujícími úbytky zvěře, jako jedné z příčin tohoto jevu. 
 Jeden se týká tragické události, k niž došlo v honitbě u Mazelova poblíž Č. Budějovic. Tam se 
pytlačení natolik rozmohlo, že místní myslivci byli nuceni držet každodenní hlídky, v nichž se členové 
střídali, které měly po objevení auta s pytláky uvědomit policii a do příjezdu policie pytláky zadržet. 
Když se tehdy, 22. Září večer pytláci objevili, běže hlídku držící člen MS do hostince pro další členy, 
kteří mu měli pomoci pytláky zadržet. Pokus o zadržení vozidla dopadl velmi tragicky. Při přestřelce 
mezi pytláky a myslivci byl smrtelně zraněn jeden z osádky vozidla a následky zranění zemřel. Auto se 
nepodařilo zadržet, posádka tady mohla odstranit důkazy, které by je z pytláctví mohly usvědčit. 
Teprve pak dovezli zraněného do nemocnice, bohužel už pozdě. 
Záležitost se dostala k soudu a posádka vozu, protože zmíněné důkazy nejsou, je „podezřelá“ 
z pytláctví, kdežto myslivci jsou líčení téměř jako vrazi. Také vyšetřování nebylo vedeno asi dosti 
důkladně, když stopy po střelbě z auta, by se musely chemickým rozborem zjistit stejně tak jako stopy 
po barvě ze zvěřiny. 
 Ať už dopadne celá záležitost u soudu jakkoliv, ukazuje každopádně na to, jak bezmocní jsou 
všichni, kdož se pokoušejí moderním pytláckým partám zabránit v devastaci stavů zvěře. Pytláci 
používají nejmodernějších přístrojů pro noční vidění, které se sice při lovu používat nesmějí, ale když 
není žalobce… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Velmi mne zaujal článek, publikovaný v regionálním tisku, který jsem vystřihl a založil do 
kroniky nejenom proto, že s ním každý myslivec zajisté bezvýhradně souhlasí, ale také pro, aby 
dokumentoval, jak nedokonale byl novelizován zákon o zbraních a střelivu. 
 Právě tím, že nový zákon nepodmiňuje vydání zbrojního průkazu pro kategorii loveckých 
zbraní předložením dokladu o zkouškách z myslivosti a mysliveckou kvalifikací, umožnil získat lovecké 
zbraně legálně každému žadateli, aniž by musel být myslivcem. Kdo tedy chce pytlačit, může lovecké 
zbraně zcela legálně získat. Bez problému si k tomu může opatřit nejmodernější přístroje pro noční 
vidění, vysílačky a již nic nestojí v cestě k tomu, aby beztrestně pytlačil. Část pytlácké party projede 
revírem autem, zvěř  se kterou se potká postřílí přímo z auta a pokračuje v cestě dá. Vysílačkou 
oznámí dalšímu, který jej po chvíli následuje, kde je který zastřelený kus, ten pak střelenou zvěř 
„najde“, naloží a pokračuje dál. 
V případě náhodného zadržení nemá u sebe žádnou zbraň, zvěř „našel“ a právě chce zjistit, kam ji má 
odevzdat. 
Je však prakticky nemožné dokázat pytláckému střelci nedovolené použití zbraně v honitbě, stejně 
tak jak tomu, dalšímu pytlákovi, který střelenou zvěř „našel“, že není ve spojení se střelcem. Takto 
tedy zákon umožnil z pytlačení učinit velmi výnosné podnikání, nemluvě již o daňových únicích… 
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Dokumentované události v roce 1998 
 
21. 2. 1998  výroční schůze MS, volba výboru MS 
28. 2. 1998  životní výročí B. Vesky – 55 let 
2. 5. 1998  brigáda na úpravu střelišť na loveckém kole 
16. 5. 1998  brigáda, úprava střelišť, úklid, údržba 
16. 5. 1998  členská schůze MS, zahájení odstřelu srnců 
6. 6. 1998  životní výročí Stanislava Weisfeita – 70 let 
29. a 30. 5. 1998 střelecká soutěž o pohár Jihočeských pivovarů 
19. a 20. 6. 1998 střelecká soutěž o pohár Budvaru 
27. 6. 1998  nákup a dovoz 500 kachňat na odchovnu 
14. 7. 1988  rozvoz a vysazení kachňat na rybníky 
25. 7. 1998  brigáda, úprava střelnice před dalšími závody 
1. 8. 1998  43. ročník střeleckého závodu „ O cenu Trocnova“ 
12. 9. 1998  hon na kachny v Bukvici, oslava životního výročí předsedy MS ing. F. Kollara a 
   člena MS Miroslava Němce – oba 50 let 
19. 9. 1998  hon na kachny „Hamerský rybník“ Rejta, poslední leč v hostinci „Na tahu“ na 
   Rejtech 
26. 9. 1998  hon na kachny Bláhů rybník Rejta, poslední leč na střelnici 
3. 10. 1998  poslední hon na kachny na rybníku v Bukvici a  „Bláhů rybníku“ na Rejtech 
17. 10. 1998  brigáda, úklid střelnice, střelecký přebor MS 
17. 10. 1998  členská schůze MS, přijetí F. Urbánka za člena MS 
21. 11. 1998  hon na bažanty v Bukvici, poslední leč na střelnici 
12. 12. 1998  hon na bažanty, ukončení sezony, poslední leč na střelnici 
 

Plán lovu na rok 1998 
 

Druh zvěře Plán Skutečnost Poznámka 

srnci 6 6  

srny 6 6  

srnčata 7 7  

celkem 19 19 2 kusy nalezeny před 
15.5. 

lončáci prasete 
divokého 

 2  

selata prasete 
divokého 

 2  

celkem  4  

drobná zvěř vysazeno   

zajíc - -  

bažant 100 84  

kachna divoká 480 307 mimo kachen střel. na 
tahu 

škodná    

lišky - 24  

 
 
 
 
 
 



 

 



 Výroční členská schůze se sešla v sobotu 21. února 1998 v klubovně MS na střelnici 
v Trhových Svinech. Na schůzi se dostavilo 26 členů MS, 1 stálý host F. Urbánek a dva hosté Karel 
Schafelhofer a Stanislav Popel, kteří se spolu s námi zúčastňují  honů a dalších společných akcí. 
Zástupce Městského úřadu se nedostavil. 
 Schůzi zahájil předseda MS ing. František Kollar a zhodnotil ve svém vystoupení práci 
v uplynulém roce. Upozornil na uplynutí poloviny desetileté nájemní smlouvy a na nutnost zahájení 
přípravných prací na nové nájemní smlouvě. Bylo také významně doplněno a rozšířeno vybavení 
střelnice, zakoupeno nové sociální zařízení, výčepní zařízení, osvětlení klubovny, sekačka a další. 
Počet akcí na střelnici se v minulém roce zvýšil, zlepšila se i aktivita členů, kteří se předtím málo 
zúčastňovali společné práce. 
 Pokračoval také úbytek stavů srnčí zvěře, který následuje po dřívějším úbytku drobné zvěře. 
Těmto skutečnostem se také přizpůsobí snížení odstřelu srnčí zvěře, zejména s ohledem na výsledky 
jarního sčítání. Doporučil také pokračovat v tradici posledních lečí, také vedení kroniky hodnotil jako 
dobré. 
 Ze zprávy mysliveckého hospodáře vyjímám: stavy drobné zvěře se blíží kritickým stavům, což 
platí i pro spárkatou zvěř, zejména srnčí. Příčinou není nadměrný odstřel, ale další vlivy, námi zatím 
neovlivnitelné jako chemie, velkoplošné hospodaření a stále se rozmáhající pytlačení. Tlumení 
škodné bylo také úspěšné – bylo střeleno celkem 6 lišek. Z nakoupených a vypuštěných bažantů „na 
farském“ zůstalo 15 až 20 kohoutů. Krmení zvěře v zimním období bylo také na dobré úrovni. 
 Na schůzi byla také provedena volby výboru MS a revizní komise v tomto složení: 
  Předseda MS   Ing. František Kollar 
  Místopředseda MS  Jiří Marek 
  Myslivecký hospodář  Stanislav Weisfeit 
  Finanční hospodář  Ing. Karel Kollar 
  Jednatel   Otto Huisl 
  Člen výboru   JUDr. Jaroslav Novák 
  Člen výboru   Ing. Miloš Šálek 
 
Revizní komise pak byla zvolena ve složení: 
  Předsedkyně   Vlasta Šálková 
  Člen    František Šálek 
  Člen    Josef Pícha 
 
Ze zprávy finančního hospodáře: 
  Zůstatek z roku 1996    92 473,07 Kč 
  Příjem za rok 1997  320 129,10 Kč 
  Vydání za rok 1997  320 226,40 Kč 
  Zůstatek k 31. 12. 1997    92 375,77 Kč 
 
Rozdělení příjmů: 
  Dotace, příjem od sponzorů 245 000 ,- Kč 
  Výtěžek závodů     74 528 ,- Kč 
  Úroky           601,10 Kč 
Rozdělení výdajů:  
 Na myslivost – nákup kachen, bažantů, 
 krmiv, léčiv a materiálu        86 869,50 Kč 
 na střelectví – holuby, náboje, WC, kolna 220 408,90 Kč 
 organizační výdaje, pojištění       5 968,50 Kč 
 výchovná činnost, živ. výročí       6 979,50 Kč 

 



 Předseda honebního společenstva zdůraznil nutnost zahájení jednání o pronájmu honitby na 
dalších 10 let a uvedl přehled střeleckých akcí, které se uskuteční na střelnici v roce 1998. 
 V roce 1998 oslaví životní výročí tito členové: 
 28. 2.  B. Veska  55 let 
 6. 6.  St. Weisfeit 70 let 
 28. 8.  M. Němec 50 let 
 31. 8.  Ing. F. Kollar 50 let 
 
 V rozpravě pak upozornili členové na vandalství, které se projevuje ničením posedů a 
mysliveckých zařízení. Byly také předneseny návrhy na rozšíření odchovny kachen tak, aby umožnila i 
odchov bažantů. 
 Věcný dar a blahopřání bylo předáno B. Veskovi k dožití 55 let, dodatečně B. Kovářovi 
k padesátinám a F. Janáčkovi za dlouholetou práci jednatele. 
 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V prvních květnových dnech každoročně vzpomínáme dramatických událostí, které v roce 
1945 přinesly nám všem osvobození od nacistické okupace. Mnoho našich spoluobčanů přineslo 
během těchto dnů oběť  nejvyšší – svoje životy. Ti kteří tyto hrůzy přežili každoročně vzpomínají a 
jejich vyprávění také je dodnes zajímavé zejména pro ty, kteří ještě nebyli na světě a vše znají jenom 
z vyprávění těch starších. 
 Vzpomínky na květnové události přinesl i denní tisk, tedy Českobudějovické listy. Uveřejněné 
vzpomínky jsem vybral hlavně proto, že se v nich jedná i o našeho mysliveckého hospodáře Stanislava 
Weisfeita, který byl přímým účastníkem oněch dramatických dnů. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 Před zahájením střeleckých závodů, připravených na letošní rok se podle rozhodnutí výboru 
MS uskutečnila brigáda, během níž se prováděly práce na úpravě střelišť na loveckém kole, úklid a 
nutná údržba dalších prostor. Pětice snímků, které následují, byla pořízena během této brigády: 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  Na sobotu 16. května 1998 byla svolána další brigáda a po jejím skončení členské schůze. 
Během brigády se stavět jeden z posedů, zakoupených MS. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V sobotu odpoledne, po skončení brigády se sešla členská schůze, která byla věnována právě 
začínajícímu odstřelu srnců a pravidlům, která je nutno při něm dodržovat. Jako v předchozích letech 
se do 15. 7. budou střílet srnci, pro další chov nevhodní, po tomto termínu pak ostatní. 
 V další části se rozhodlo o rozdělení prací na opravách posedů. Rozhodlo se také o tom, že 
majitelé psů budou procházet se psy plochy, které jsou určeny k sečení a o instalaci plašících zařízení. 
Po instalaci automatů na loveckých kolech bude nutno také jednat o rozšíření pojistné smlouvy, aby 
odpovídala součastnému stavu majetku MS. 
 
Následující trojice snímků byla pořízena během jednání členské schůze: 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V závěru členské schůze všichni přítomní oslavili významné životní výročí mysliveckého 
hospodáře Stanislava Weisfeita, který se 6. června ve zdraví a svěžesti dožívá 70 let. 
 Následujících pět snímků zachycuje blahopřání a předání věcného daru… 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 27. června 1998 bylo na odchovnu dovezeno 502 údajně třítýdenních kachňat o které budou 
pečovat členové, určení členskou schůzí. 
 Už 14.července byly kachničky pochytány a rozděleny k odvozu na připravené rybníky. 
Snímky ukazují chytání a nakládání kachňat… 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Tyto snímky zachycují kachničky na krmném platu ve vypouštěcí obůrce na rybníku… 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Na sobotu 25. července 1998 byla svolána další brigáda na poslední úpravy střelnice před 
střeleckým závodem „O cenu Trocnova“, který se uskuteční za týden. Následují 4 snímky ukazují 
průběh prací… 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V sobotu 1. srpna 1998 se uskutečnil již 43. ročník závodu „O cenu Trocnova“ ve střelbě na 
baterii, loveckém kole a ve střelbě na zajíce na průseku. Počasí se tentokrát umoudřilo a po celý den 
bylo docela příjemně. Pro vítěze závodu byly vystaveny opravdu hodnotné ceny, jako třeba horské 
kolo, motorová sekačka na trávu, pneumatiky na osobní automobil a další krásné ceny. Také zájem 
střelců byl mimořádný a závodu se zúčastnilo 75 střelců. 
Pořadatelskou službou zajišťovali jako obvykle členové MS, kteří se postarali také o zapisování 
výsledků spolu s organizačním výborem se podíleli na zabezpečení hladkého průběhu závodu. 
 O servis zbraní se postarala firma ABOSS, o občerstvení účastníků závodu pan Vretos, majitel 
hostince ve Strážkovicích, ten měl práci trochu komplikovanou, protože kuchyni má v hostinci ve 
Strážkovicích, odkud musel všechno dovážet. Jídelní lístek měl opravdu pestrý a nechyběla v něm ani 
zvěřina. 
 Také administrativu, související s počítáním výsledků a podle nich pak určením pořadí střelců 
obstarala výpočetní technika, takže prakticky ihned po zapsání posledních výsledků se tiskla 
výsledková listina a mohlo být tedy zahájeno vyhlášení výsledků. Výsledková listina je přiložena. 
Následuje seriál snímků ze zahájení, průběhu a ukončení závodu. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 



 V sobotu 12. září 1998 byl ve 14 hodin zahájen první hon na kachny na rybníku v Bukvici. Brzy 
po zahájení honu se spustil déšť, který nás pronásledoval až do konce. Proto bylo rozhodnuto, aby 
výřad a ukončení honu bylo provedeno na střelnici, kde byla připravena poslední leč. 
 Špatné počasí také dokumentují snímky z jeho zahájení… 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Na sobotu 12. září 1998 odpoledne ve 14 hodin byl připraven první hon na kachny na „Hakrů 
rybníku“ v Bukvici. Dostavilo se 34 střelců, z toho 10 hostů, 2 honci a 8 loveckých psů. Na výřadu bylo 
95 kachen, po honu bylo ještě dohledáno 10 kachen, takže se střelilo celkem 105 kachen. Nastřílené 
kachny byly rozděleny takto: 
 
  Hostům   20 kachen 
  Honcům    6 kachen 
  G. Vretosovi    2 kachny 
  Za práce a služby MS   6 kachen 
  Na psy     8 kachen 
  Členům   48 kachen 
  Hudba     2 kachny 
  Rozbité (pro psy)   3 kachny 
 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Druhý hon na kachny se konal v sobotu 19. září ve 14 hodin na „Hamerském rybníku“ na 
Rejtech. Na hon se dostavilo 25 střelců, z toho 7 hostů, 2 honci a 6 loveckých psů. Vcelku klidný 
průběh honu tehdy narušil incident, vyvolaný obyvatelkou stavení, vzdáleného asi 400 metrů od 
rybníka. Ta přiběhla na hráz rybníka na místo kde jí mimochodem hrozilo zasažení broky, a křičela, že 
jí na louku a na stavení padá „olovo“ a že jí to ohrožuje. Vedoucí honu jí vysvětlil, že hon je řádně 
ohlášený a povolený a že střílet přestaneme až hon skončí. S Křikem a nadávání  pak obyvatelka 
odešla, za chvíli se tam objevila znovu a dožadovala se s křikem, abychom ihned přestali střílet. 
Poučení jí vedoucí honu zopakoval a požádal jí, aby odešla. S různými nevybíravými komentáři sice 
odešla, ale zavolala na nás policii. Ti přijeli za chvíli po hrázi rybníka autem a přivezli stěžovatelku 
sebou. Policisté si na místě vše ověřili, vyslechli vedoucího honu a po zjištění, že není nikdo 
ohrožován, odjeli. Hon pak pokračoval dál. Dohra se však konala o několik dní později na policii, kam 
byl myslivecký hospodář, který hon vedl, předvolán. Předtím si policisté zřejmě ověřili správnost námi 
uvedených údajů, přeměřili si i vzdálenost stavení od rybníku a zjistili, že je větší než 400 metrů a že 
tedy broky na takovou vzdálenost nemohly nikoho ohrožovat. Sepsali pak protokol a případ odložili. 
Tím pro nás incident skončil. 
 Hon nicméně příliš úspěšný nebyl, protože část kachen patrně odletěla ještě před zahájením 
honu a na rybníku zbyla jen menší část. kachny se skryly do rákosí a jen s velkým úsilím se pomocí psů 
dařilo kachny vyhánět. Ani ty, které psi vyhnali příliš létat nechtěly, většinou jen nízko nad hladinou. 
Hon byl tedy ukončen. 
Také výřad odpovídal okolnostem, o nichž jsem se na předešlé stránce zmínil. Na výřadu bylo celkem 
61 kachen, které byly rozděleny takto: 
  Hostům   14 kachen 
  Hudba     3 kachny 
  Do hostince    3 kachny 
  Honcům    2 kachny 
  Za práce a služby MS   6 kachen 
  Členům   26 kachen 
  Na psy     6 kachen 
  Rozbité (pro psy)   2 kachny 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Třetí hon na kachny v tomto roce byl zahájen v sobotu 26. září 1998 ve 14 hodin na „Bláhů 
rybníku“ na Rejtech. Dostavilo se 28 střelců, z toho 5 hostů, 1 honec a 7 psů. Rybník byl obstoupen ze 
dvou stran, aby byla lepší možnost střelby, ale příliš to nepomohlo, protože kachnám se létat 
nechtělo, zvedly se zpravidla asi tak metr nad hladinu, kus popoletěly a zase sedly na vodu. Většina 
kachen se však uchýlila do rozsáhlého porostu rákosí, v něm pak před psy projížděly z jednoho konce 
na druhý a na hladinu je nebylo možné vyhnat, natož aby létaly. Na výřadu bylo celkem 70 kachen, 
které byly takto rozděleny: 
  Hostům   5 kachen 
  Hudba   2 kachny 
  Kuchařkám  2 kachny 
  Členům   51 kachen 
  Kollar st.   1 kachna 
  Za práce a služby MS 2 kachny 
  Na psy   7 kachen 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Čtvrtý a mimořádný hon na kachny byl zahájen v sobotu 3. října 1998 ve 14 hodin v Bukvici. 
Během honu obstoupeny „Hakrů rybník“ v Bukvici a po přesunu pak „Bláhů rybník“ na Rejtech. 
 Na zahájení se do Bukvice dostavilo celkem 19 střelců z toho 2 hosté, 1 honec a 3 psi. 
V Bukvici se nastřílelo 36 kachen a na Rejtech 44, celkem 80 kachen. Ty byly na výřadu rozděleny 
následovně: 
  Hostům   4 kachny 
  Honcům  2 kachny 
  Za krmení  4 kachny 
  Členům   47 kachen 
  Za práce a služby MS 4 kachny 
  Na psy   3 kachny 
  Kollar st.  2 kachny 
  MÚ Trhové Sviny 4 kachny 
  Rozbité (pro psy) 10 kachen 
 
 Tímto honem skončily pro rok 1998 hony na kachny a další odstřel je povolen pouze na 
sobotních tazích. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Na sobotu 17. října 1998 svolána brigáda na střelnici. Na pořadu byly nejnutnější práce, které 
měly být zvládnuty ještě před zimou. Dostavilo se 23 členů. Kolem poledne byly práce ukončeny a po 
občerstvení byl zahájen střelecký přebor pro členy MS, na němž byla účast povinná. Každý člen si 
mohl vyzkoušet své střelecké umění tentokrát na loveckém kole. Ukázalo se, že ty holuby, které se 
zdály nejsnadnější se ponejvíce chybovaly. Výsledkem nebyly samozřejmě nikterak ohromující, avšak 
vynikající byli pouze dva členové: B. Veska a J. Šonka ml., kteří chybili pouze jeden nebo dva holuby. 
 Po ukončení střelby se konala členská schůze, která měla na programu zprávu mysliveckého 
hospodáře, zprávu o finanční situaci MS a přijetí nového člena. 
 Myslivecký hospodář ve své zprávě zhodnotil hony na kachny. Z tohoto hodnocení jsem 
zaznamenal: 
 12. 9.  Hamerský rybník – vysazeno 150 kachen střeleno 61 
 19. 9. Hakrů rybník Bukvice – vysazeno 150 kachen střeleno 105 
 26. 9.  Bláhů rybník Rejta – vysazeno  150 kachen střeleno 80 
 3. 10. Bukvice, Rejta – z obou rybníků 80 střelců 
 
Pro rok 1999 bylo objednáno 500 kachen a u MS Strážkovice 100 bažantů. Také v letošním roce 
budou po vysazení zakoupených bažantů na dva hony a to 21. 11. a 12. 12. 1998. Po obou honech 
bude poslední leč na střelnici. Poslední leče v roce 1999 budou pravděpodobně na střelnici po všech 
honech, protože poslední leč, která byla po kachním honu 19. září v hostinci „Na tahu“ na Rejtech 
vyšla pro naši „kasu“ příliš draho i přesto, že srnčí maso jsme dodali (i kachny na vaření). Za takovou 
cenu by vyšly téměř dvě leče na střelnici. 
 Pak byla na schůzi schváleno rozdělení odstřelu srnčího pro členy. Byly určeny vždy dvojice, 
které se o střelené srnče rozdělí. Termín a místo si dvojice určí po vzájemné domluvě. 
 Městský úřad Trhové Sviny vydal pro naše členy oprávnění ke vstupu do části honitby 
„Dubíkov“. 
 Finanční situaci MS sdělil ve stručnosti předseda ing. F. Kollar. Podle jeho informace bylo na 
účtu MS cca 54 tisíc Kč. Očekávají se však ještě příjmy za závod 28. 10. a výdaje za krmení a 
zakoupené bažanty. 
 Po uplynutí zkušební lhůty navrhl výbor MS, aby byl František Urbánek přijat za řádného 
člena. Jeho přijetí schválila většina přítomných a František Urbánek se tedy stal dnem 17. října 1998 
řádným členem MS Trhové Sviny. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Hony na drobnou zvěř byly zahájeny 21.listopadu ve 14 hodin v Bukvici. Sešlo se 24 střelců, 4 
honci a 5 psů. Během honu se nastřílelo 44 bažantů. Při zahájení honu byla připomenuta pravidla 
bezpečnosti a díky kázni účastníků honu nedošlo k žádné nehodě a všichni se sešli ve zdraví k výřadu 
a ukončení honu na střelnici, kde také byla připravena poslední leč. O občerstvení se postaral syn 
našeho člena Stanislava Němečka, který je kuchařem a připravil pečené sele. Při přípravě venku na 
ohništi také dost promrzl, protože s přípravou musel začít už dopoledne. 
 Na výřadu po skončení honu byla zvěřina rozdělena takto: 
  Honcům   4 kusy 
  Hudba    1 kus 
  Kuchař a kuchařky  3 kusy 
  Za práce a služby pro MS 1 kus 
  Členům    30 kusů 
  Na psy    5 kusů 
  -------------------------------------------------------- 
  Celkem    44 kusů 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Poslední hon sezony roku 1998 byl zahájen v sobotu 12. prosince ve 14 hodin. Na hon se 
dostavilo 21 střelců, z toho 2 hosté, 2 honci a 6 psů. Také tento dne bylo trochu sněhu, mírný mráz a 
bezvětří, celkem pohodové počasí. Během honu se nastřílelo 40 bažantů. Před podzimními hony bylo 
do přírody vypuštěno celkem 100 kusů bažantů (kohoutů a slepic), které nakoupilo MS od MS 
Strážkovice, aby se předešlo poklesu stavu této zvěře. 
 Výřad a zakončení honu se konalo na střelnici, kde byla také sezona honů zakončena 
hromadnou salvou. Získaná zvěřina byla rozdělena takto: 
 Hostům   2 kusy 
 Honcům  2 kusy 
 OMS na bál  1 kus 
 Kuchařkám  2 kusy 
 J. Kuklovi  1 kus 
 F. Kollarovi st.  1 kus 
 Členům   31 kusů 
 ------------------------------------------- 
 C e l k e m  40 kusů 
 ------------------------------------------ 
 
 K večeři, která se na poslední leči podávala, připravily kuchařky srnčí svíčkovou s knedlíkem a 
hovězí polévku. Příprava masa a potřebné zeleniny jim zabrala téměř týden práce. 
 Tradičně byl také na poslední leči vyhlášen král honu, kterým se stal Stanislav Němeček, 
údajně nejúspěšnější střelec. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Přehled rozdělení zvěřiny v roce 1998 

     Kachny   bažant 

Hostům        43       2 
Honcům       10       6 
Hudba          7       1 
Kuchařky         2       5 
Členům     172     61 
Za práce a služby MS     18       1 
Na psy       24       5 
OMS na bál           1 
J. Kukla            1 
F. Kollar st.        3       1 
Za krmení        4 
MÚ Trhové Sviny       4 
Rozbité (pro psy)      15 
Hostinec        3 
G. Vretos        2 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
C e l k e m    307     84 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

rok srnčí celkem 
kachny bažant 

zajíc 
zakoupeno střeleno zakoupeno střeleno 

1993 21 300 85  5 27 

1994 22 300 261  21 20 

1995 25 400 257  16 17 

1996 20 500 353  2 - 

1997 17 500 334 100 61 - 

1998 19 500 307 100 84 - 
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Dokumentované události roku 1999 

27. 2. 1999  výroční členská schůze 
9. a 10. 4. 1999  2.ročník střelecké soutěže na asfaltové terče „O pohár podniku Autopůjčovny 
   Jiří Táborský“ 
24. 4. 1999  Brigáda a členská schůze MS 
8. 5. 1999  SK Malše Č. Budějovice; střelecký závod jednotlivců na skeet 
28. a 29. 5. 1999 Jihočeské pivovary a.s. : 3. ročník střelecké soutěže o „Pohár pivovaru  
   Samson“ 
24. 6. 1999  Střelecký přebor podniku Strabag 
25. a 26. 6. 1999 3. ročník střelecké soutěže o „Pohár budějovického Budvaru“ 
31. 7. 1999  Brigáda a členská schůze MS 
6. a 7. 8. 1999  Střelecký závod „Cena Trocnova“ 44. ročník  
18. 9. 1999  Hon na kachny v Bukvici 
25. 9. 1999  Hon na kachny Rejta 
2. 10. 1999  Hon na kachny Třebíčko, Bukvice, Rejta 
30. 10. 1999  Brigáda, střelecký přebor MS, členská schůze MS 
13. 11. 1999  Hon na bažanty Bukvice, životní výročí 
18. 12. 1999  Hon na bažanty Bukvice 
30. 12. 1999  Hon na bažanty Pěčín (Amerika) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Na sobotu 27. února 1999 byla svolána výroční členská schůze MS, na kterou se dostavilo 26 
členů a 3 hosté. Schůze měla již tradiční program, který začal zprávami mysliveckého a finančního 
hospodáře, zprávou předsedkyně revizní komise, zprávou předsedy honebního společenstva. 
Program pokračoval přijetím nového člena a končil diskusí. 
 Výroční schůzi zahájil předseda MS ing. František Kollar. Ve svém vystoupení provedl kontrolu 
plnění usnesení z minulé výroční členské schůze. Upozornil na pokračující úbytek srnčí zvěře, který 
následuje po dřívějším úbytku drobné zvěře. Zlepšení stavů není patrné ani u zajíců, jejichž odstřel byl 
na základě výsledků sčítání zastaven již dříve. Částečně se zlepšil stav bažantů, k čemuž možná 
přispělo i pravidelné vypouštění uměle odchovaných bažantů. Zlepšení není patrné ani u koroptví, 
jejichž stavy jsou trvale nízké. 
 V uplynulém roce vynaložilo MS značné prostředky za krmení, které bylo dříve za existence 
státního statku zajišťováno výhodněji. Upozornil také na skutečnosti, že od podpisu nájemní smlouvy 
uplynulo již 6 let a doporučil věnovat pozornost včasnému zabezpečení předpokladů pro uzavření 
nové nájemní smlouvy. Konstatoval také nízkou aktivitu některých členů, kterým budou zaslány 
dopisy s výzvou, aby zvážili znovu své členství v MS. 
 Myslivecký hospodář ve své zprávě zhodnotil odstřel srnců v minulém roce a výsledky 
odchovu kachen. Spolu s nákupem a vypouštěním uměle odchovaných bažantů došlo ke zlepšení 
jejich stavů. Upozornil na nutnost nákupu a vysazení nejméně 20 zajíců pro oživení jejich chovu. 
 V roce 1998 bylo střeleno 6 srnců, 6 srn a 7 srnčat. Kromě toho byli nalezeni 2 srnci uhynulý.  
Jeden zahynul pravděpodobně po nárazu auta, druhého má s největší pravděpodobností na svědomí 
rys. Na místě nálezu byla pořízena fotodokumentace. Srnčí zvěřina byla použita na poslední leče, za 
pronájem stodoly, za pronájem pozemku na odchovnu a na rozdělení mezi členy MS. 
 V roce 1998 bylo zakoupeno 500 jednadvacetidenních kachňat, které byly po několika 
týdnech rozvezeny a vypuštěny na rybníky. Kromě kachen bylo od MS Strážkovice zakoupeno a 
vypuštěno 100 kusů bažantů (slepic a kohoutů dohromady). 
 Velká pozornost byla věnovaná tlumení stavů lišek, které se v poslední době rozmnožily. 
Členové MS jich v minulém roce ulovili 24. 
 Naši členové chovají celkem 9 loveckých psů. Pro výkon myslivosti máme mít 10 psů. Na 
počátku roku 1999 tedy chybí do předepsaného stavu jeden pes.  
 Finanční hospodář ing. Karel Kollar přednesl podrobný rozbor finančního hospodaření v roce 
1998. 
 Příjmy: 
  Příspěvky sponzorů    402 500,- Kč 
  Úroky u ČSP             809,56 Kč 
  Výtěžek střeleckých závodů     41 410,- Kč 
  Celkem      444 719,56 Kč 
 -------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 Vydání 
  Na myslivost, tj. nákup bažantů, kachen, 
  krmiva, opravy traktoru, poslední leče aj.   84 927,90  Kč 
  elektřina         2 746,- Kč 
  dary při životních výročí       3 296,60 Kč 
  poplatky ČSP         1 211,80 Kč 
  náklady na střelnici        4 327,80 Kč 
  nákup vrhaček     258 300,- Kč 
  pojištění         4 300,- Kč 
  ostatní náklady(terče, ceny, známky, poštovné) 155 320,- Kč 
 -------------------------------------------------------------------------------------------------- 
  Celkem      514 440,10 Kč 
 -------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 Zůstatek k 31. 12. 1998       22 655,- Kč 
 -------------------------------------------------------------------------------------------------- 



 Předseda honebního společenstva JUDr. Jaroslav Novák předložil rozvrh střeleckých akcí 
v nastávajícím roce a návrh na zpřístupnění střelnice pro veřejnost jeden den v týdnu. Navrhl také 
práce na zvelebení střelnice, které by se mohly s ohledem na finanční prostředky uskutečnit v roce 
1999. Mezi jiným navrhl zřízení vrtu, který by zajistil pitnou vodu. 
 Předsedkyně revizní komise paní Vlasta Šálková seznámila členskou schůzi s provedenou 
kontrolou finančního hospodaření a uvedl, že při revizi nebyly zjištěny žádné závady. 
 Výbor MS navrhl přijetí Stanislava Rychtaříka, který si podal žádost o přijetí člena. Členská 
schůze jeho přijetí schválila na zkušení dobu 1 roku. Stanislav Rychtařík pracuje jako hajný u obecních 
lesů města Trhové Sviny. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Na sobotní dopoledne 24. dubna 1999 byla svolána brigáda na úklid a nutné opravy areálu 
střelnice. Dostavilo se 17 členů MS, kteří shrabali spadané listí a prováděli nutné opravy na zařízení 
střelnice. 
 Po skončení prací byla zahájena členská schůze MS, na které myslivecký hospodář Stanislav 
Weisfeit seznámil přítomné s výsledky jarního sčítání zvěře, podle něhož byl zjištěn tento stav: 
  115 kusů srnčí zvěře a z toho 
    47 srnců 
    39 srn 
    29 srnčat 
Stavy ostatních zvěře jsou tyto: 
  56 bažantů 
  34 zajíců 
  27 koroptví 
Již na dvou místech v honitbě byly nalezeny stopy, svědčící o přítomnosti rysa. Všem členům byla 
připomenuta nutnost při každé příležitosti snižovat stav lišek, likvidovat pytlačící psy a kočky, přitom 
ale dodržovat ustanovení zákona. 
 Přítomní členové vyslechli také pokyny k odstřelu srnců v roce 1999. Počítá se s odstřelem 
celkem 6 srnců, 6 srn a 6 srnčat, tedy během roku celkem 18 kusů. Část zvěřiny bude využita při 
akcích na střelnici, na poslední leče a ostatní na rozdělení mezi členy. Zejména byla zdůrazněna, že do 
15. července  je povolen pouze odstřel srnců pro další chov nevhodných. Nadále platí zásada 
předložit střelený kus do 24 hodin mysliveckému hospodáři, který sdělí pokyny, jak naložit se 
střeleným kusem. Je samozřejmou povinností střelce náležitá úprava trofeje. 
 Podle informace finančního hospodáře ing. Karla Kollara je ke dni členské schůze stav účtu 
216 213,- Kč, je tedy dostatek financí k provedení zamýšlených úprav klubovny a střeliště. 
 Podle sdělení předsedy honebního společenstva přijelo na „Velikonoční turnaj“ celkem 63 
střelců, takže i finanční výsledek byl příznivý. Podle jeho informace byly zahájeny práce, související 
s výkupem pozemků, které zasahují do areálu střelnice. Jedná se ještě o 3 soukromé vlastníky, jednu 
obecní parcelu, patřící okresu. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 Sobotní dopoledne 31. července 1999 bylo věnováno dokončení terénních úprav střeliště 
loveckého kola, na němž byla střelecká stanoviště opatřena zábradlím, které oddělí případné diváky 
od míst, kde by mohli být střelbou ohroženi. Pro rozhodčího s obsluhou dálkového ovládání vrhaček 
byl zhotoven přístřešek. Práce na úpravách terénu zabraly víc než dopoledne. Bylo třeba urovnat 
spoustu navezené zeminy po obou stranách vyasfaltovaného půlkruhového chodníčku kolem 
střeleckých stanovišť. 
 Po dokončení nejnutnějších prací byla zahájena členská schůze, která se nejprve zabývala 
přípravou střeleckého závodu o „Cenu Trocnova“, který se bude konat 7. srpna 1999. Nejnáročnější 
bylo rozdělení prací, související s obsluhou střeleckých zařízení, pořadatelskou službou, bylo nutno 
určit zapisovatele výsledků na páteční odpoledne, kdy je počítáno s tréninkem a zejména na vlastní 
závod v sobotu. 
 Myslivecký hospodář pak informoval členy se situací v odchovu kachen. Těšně před 
plánovaným nákupem kachňat informoval mysliveckého hospodáře majitel pozemku odchovny pan 
Cmunt, že voda v rybníku byla patrně otrávena, protože mu uhynuly nasazené ryby. Bylo tedy nutno 
odložit nákup kachen asi o čtrnáct dní, aby kachňata dosáhla starší alespoň 21 dní, aby mohla být 
rozvezena přímo na rybníky. Bylo dovezeno 500 třítýdenních kachňat, které byly rozvezeny na 
rybníky do Bukvice, na Rejta, menší množství na Třebíčko, do Pěčína a na Pustý. Za kachňata zaplatilo 
MS 17 tisíc Kč. 
 Zároveň byli členové MS seznámeni s termíny honu na kachny: 
 18. 9.  Rejta (poslední leč na Rejtech, zajistí Pícha, Dušek) 
 25. 9.  Bukvice (poslední leč na střelnici) 
  2. 10.  Třebíčko, Bukvice, Rejta 
Na krmení kachen bylo zakoupeno 19 q pšenice. 
Tahy budou povoleny pouze večerní od 1. září a jen na rybníkách, kde nebyly vysazeny kachny. Sraz 
střelců vždy na rozcestí naproti pile v 18 hodin. Na místě se domluví organizace a rozdělení na 
rybníky. 
 Všichni členové byli seznámeni s nařízením o evidenci střelených lišek. Každý člen, který lišku 
uloví, oznámí to mysliveckému hospodáři, který evidenci povede. 
 Na závěr členské schůze byla připomenuta významná životní jubilea členů Františka Duška 75 
let a Jana Kukly 70 let. Oběma bylo vysloveno poděkování za vykonanou práci pro myslivost a 
předány věcné dary. Oslava je zachycena na následujících snímcích. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V sobotu 2. října odpoledne byl zahájen poslední hon na kachny na Rejtech, poté se střelci 
přesunuli na Třebíčko. Na zahájení honu se sešlo 22 střelců, z toho 2 hosté, 4 honci a 10 loveckých 
psů. Na lov kachen nejobtížnější rybník na Rejtech umožnil ulovení 42 kachen, 6 jich bylo dohledáno, 
takže celkem 48 kachen. Výřad se uskutečnil přímo u rybníka na Rejtech. Po skončení honu se 
účastníci sešli u ohně a občerstvili se opečenými telecími párky. 
 Obtížnost tohoto rybníka pro lov kachen je způsobena tím, že břeh, který se obsazuje střelci 
je zarostlý košatými křovinami, které ztěžují výhled i střel. 
Druhý břeh je zarostlý širokým pruhem rákosí, do něhož kachny stáhnou a není možné je odtud 
vyhnat. Proto se tento rybník lovil dvakrát. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V sobotu 30. října 1999 dopoledne se uskutečnila poslední brigáda, věnované úklidovým 
pracem, nutným opravám zařízení a rozštípáním dřeva z poražených stromů a vytvořit zásoby 
palivového dříví na zimu. Kolem budovy klubovny bylo nutno uklidit zbytky materiálu po 
řemeslnících, zahrnutí výkopu pro odpad vody, oprava plotu a podobné práce. Po návštěvnících 
střeleckého areálu zbude po odjezdu na parkovišti a ostatních plochách spousta odpadků, papírů, 
krabic od nábojů, prázdné lahve, kelímky a podobně. To je nutno vždy uklidit, aby se travnaté plochy 
nestaly smetištěm. 
 Budova klubovny byla během roku rozšířena přístavbou kuchyně, která byla na nynější 
provoz a potřeby malá. Po přístavbě je v kuchyni dost místa pro nádobí, sporáky, lednici, stolky na 
přípravu jídel a nápojů, na mytí nádobí a práce s přípravou občerstvení. Zvenčí byla celá budova 
obložena desetimilimetrovými eternitovými deskami, čímž se také zlepšila izolační schopnost 
venkovních stěn. 
 Odpoledne po ukončení prací se konal střelecký přebor MS na loveckém kole, kde si členové 
MS mohli ověřit své střelecké dovednosti. 
 Po skončení přeboru a úklidu střeliště byla zahájena členská schůze MS. Schůze se zúčastnilo 
22 členů MS a vyslechli informaci o ukončení střelecké sezony, která přinesla nezanedbatelný 
finanční efekt. Byl zaznamenán přírůstek loveckých psů (ing. Kovář a ing. K. Kollar) 
 Došlo ke sporu s MS Žár o hranici v místní části Dubíkov. Spor vyvolalo MS Žár a při jednáních  
o urovnání sporu nedošlo k dohodě. Podle vyjádření předsedy našeho honebního společenstva JUDr. 
Nováka vlastníme dokumenty z ustavujících jednání o hranicích mezi oběma honitbami, podepsané 
oběma stranami. Ty jsou však odlišné od interpretace uplatňované MS Žár. 
 Předseda MS ing. František Kollar informoval členy o novele zákona o myslivecké a rybářské 
stráži, podle níž bude mít tento orgán statut veřejného činitele. Podzimní hony na drobnou budou 
13.listopadu a 18. prosince. 
Poslední leč po obou honech bude na střelnici. Na poslední leči 13. listopadu oslavíme životní výročí 
členů ing. Františka Kříhy 55 let a Josefa Huisla 65 let. 
Oba jmenované pozve na hon v listopadu jednatel. Na rybníce na Rejtech byl zjištěn značný úbytek 
kachen, což mají na svědomí patrně pytláci. Pro rok 2000 bylo objednáno  500 kachňat u Rybářství 
Třeboň. Ve stodole v Pěčíně je uloženo krmení na zimní období a pro odběr byly určeny soboty vždy 
od 14 hodin. Na zimní období jsou opět připravena léčiva k namíchání do šrotu pro zvěř. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V sobotu odpoledne 13. listopadu 1999 se konal v Bukvici první hon na drobnou zvěř – tedy 
pouze na bažanty, protože vzhledem k výsledkům sčítání zvěře bylo rozhodnuto zajíce nestřílet. Na 
hon se dostavilo 27 střelců, z toho dva hosté, 4 honci a 6 loveckých psů. Hon proběhl bez problému a 
díky kázni účastníků také bez úrazu. Nastřílelo se 43 bažantů. Výřad byl připraven na střelnici, kde se 
skončení sešli ve zdraví všichni účastníci honu. Ti, kterým zdravotní stav už nedovoluje zúčastnit se 
přímo honu, postarali se o topení na střelnici, takže po skončení honu jsme se sešli v pěkně vyhřáté 
klubovně, kde už čekala dobrá večeře. 
 Po večeři zahrála hudba fanfáru a představitelé MS blahopřáli ing. Františku Kříhovi 
k 55.narozeninám, které má 17. 11. a Josefu Huislovi, který se 21. listopadu dožívá 65 let. Všichni 
účastníci poslední leče pak postupně blahopřáli oběma oslavencům, kteří se poté postarali, aby bylo 
čím připíjet na zdraví a dlouhá léta. V dobré pohodě a zpěvu pak poslední leč pokračovala do 
pozdních nočních hodin. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Na sobotu 16. prosince 1999 ve 14 hodin se sešli v Bukvici účastníci druhého honu na 
drobnou zvěř. Dostavilo se 24 střelců, z toho 2 hosté, 3 honci a 7 loveckých psů. Nepřízeň počasí nás 
provázela hned od začátku honu – začalo drobně pršet a déšť s malými přestávkami pokračoval až do 
večera. Přesto se nastřílelo 33 bažantů. Výřad byl opět připraven na střelnici, kde byla také poslední 
leč. Po výřadu nastoupili všichni střelci a salvou na povel ukončili loveckou sezonu 1999. 
Pak v klubovně následovala dobrá večeře, kterou připravily osvědčené kuchařky. Jeden z hostů,          
F. Hoffelner se postaral o hudbu, král honu pak o to, aby bylo čím připíjet. 
Po dobré večeři, dobrém pivu a vydatných přípitcích se rozhostila příjemná nálada, která za veselého 
zpěvu, čím dál mohutnějšího, vydržela celý večer. Teprve když se schylovalo k půlnoci se účastníci 
rozešli domů. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Na čtvrtek 30. prosince dopoledne v 9 hodin byl zvolán poslední hon roku 1999. Sraz byl u 
hostince na Rejtech. Ještě před rozdělením začalo sněžit a sníh padal celé dopoledne. Během honu se 
prošla část honitby Pěčín. Příliš se nedařilo a tak po pěkné procházce zasněženou krajinou byl 
výsledek dosti hubený. Jedna postřelená liška a na výřadu 3 kohouti. Postřelená liška, kterou střelci 
pronásledovali, přeběhla do sousední honitby. Na hon se dostavilo 17 střelců, z toho 1 host, jeden 
honec a 5 psů. Hon skončil na stejném místě, jako byl zahájen, ani předpokládané společné posezení 
v hostinci se nemohlo uskutečnit, protože v hospodě bylo málo místa. Po rozloučení tedy část 
účastníků zasedl v hospodě a ostatní se rozešli domů. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Přehled o honech v roce 1999 

Datum, místo 
účast 

kachna bažant ostatní 
členové hosté honci psi 

18. září 
Bukvice 

34 6 5 6 
173 

10 
- - 

25. září 
Rejta 

30 4 6 10 
86 
18 

- - 

2. října 
Rejta 

22 2 4 10 
42 

6 
- - 

13. listopadu 
Bukvice 

27 2 4 6 - 43 - 

18. prosince 
Bukvice 

24 2 3 7 - 33 - 

30. prosince 
Rejta 

17 1 1 5 - 3 - 

C e l k e m - - - - 335 79 - 

 

Odstřel spárkaté v roce 1999: 

    Předpoklad   skutečnost 
Srnci     6    6 
Srny     6    2 (4 uhynuly) 
Srnčata     7    7 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Srnčí celkem    19    19 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Daněk     1    1 špičák 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Prase divoké    -    7 (selata a lončáci) 
         Pícha Z., Rychtařík, Němeček 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zvěřina ulovené srnčí zvěře byla použita na myslivecké akce (poslední leče), ostatní byla rozdělena 
členům. Stejně tak byla rozdělena členům MS zvěřina střeleckých selat a lončáků prasete divokého. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 V roce 1999 střelili členové MS celkem 15 lišek 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

 

 

 

 

 



Přehled rozdělení zvěřiny v roce 1999 

Účel kachna bažant 

členům MS 172 44 

hostům 26 3 

honcům 29 11 

kuchařkám 6 6 

hudba 4 2 

na psy 36 2 

za práce a služby pro MS 20 6 

odměny členům 21 - 

Pícha st., Špilauer ml. 6 - 

ing. Bártík - - 

Kukla, Kollar st., Vretos - 2 

OMS na ples - 3 

vyřazeno 8 2 

Celkem 328 79 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


